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PROTOKÓŁ Nr 4/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie  

w dniu 30 kwietnia 2025r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Barbara Wacławiak - Przewodnicząca Komisji - otworzyła posiedzenie Komisji i 

powitała wszystkich obecnych.  

 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/.  

 

Tematyka posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.   

4. Kontrola realizacji wybranych zadań inwestycyjnych za 2024r.  

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.   

7. Część wyjazdowa – inwestycje w Gminie Opoczno.  

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  

 

Ad. pkt. 3.  

Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Opocznie Nr 3/2025 z dnia 18 marca 2025r. był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak 

również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2025 z 

dnia 18 marca 2025r. 
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Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 18 marca 2025r.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia 

Nr 3/2025 z dnia 18 marca 2025r. 
 

Ad. pkt. 4.  

 Kontrola realizacji wybranych zadań inwestycyjnych za 2024r. 

 

Dariusz Chrustowicz – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – 

przedstawił informację (załącznik nr 2 do protokołu). 

W 2024r. zrealizowano ok. 100 zadań, w których zawierały się zadania 

projektowe i związane stricte z realizacją inwestycji. Spośród tej grupy Gmina 

odstąpiła od realizacji w jednym przypadku – chodzi o zadanie „Budowa boiska 

sportowego o nawierzchni hybrydowej z infrastrukturą towarzyszącą w 

Opocznie”. Do największych zadań należy wymienić: zadanie związane z 

budową mostu i inwestycję na Osiedlu Ustronie tj. budowę trzech dróg: Św. 

Łukasza, Św. Mateusza i Św. Piotra. Ta inwestycja rozpoczęła się w poprzednim 

roku i zostanie zakończona zgodnie z planem około miesiąca września br. Oprócz 

tych wymienionych były również mniejsze inwestycje związane z finansowaniem 

z Funduszu Sołeckiego, jak place zabaw, domki spełniające funkcje świetlic, 

drogi dojazdowe do pól. Zakończyliśmy inwestycję rozpoczętą w roku 

poprzednim pn. targowisko o wartości ok. 10 mln zł. Zakończono cały szereg prac 

projektowych. Kilka przeszło na rok bieżący. Z widocznych inwestycji była 

realizacja bezpiecznych przejść dla pieszych w mieście za ok. 3 mln zł.  

Na zakończenie wypowiedzi Dyrektor podkreślił, że wszystkie inwestycje 

wymienione zostały w przedłożonej na posiedzenie informacji pisemnej.  

Tomasz Rurarz – radny – zapytał o inwestycję z której zrezygnowano, czy została 

definitywnie zaniechana czy odłożona w czasie. 

Dariusz Chrustowicz – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – 

odpowiedział, że inwestycja będzie kontynuowana w innej formule. Jesteśmy na 

etapie nowych ustaleń. 

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca Komisji – zapytała, kiedy zastanie 

zakończona budowa mostu. 

Dariusz Chrustowicz – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – 

odpowiedział, że termin zakończenia planowany jest na ok. 10 czerwca br. 

Dopowiedział, że dokumenty zostały już złożone do służb, Straży, Sanepidu i 

czekamy na informacje zwrotne. Te dokumenty są niezbędne do uzyskania 

pozwolenia na użytkowanie. 

Marcin Dąbrowski – radny – zapytał, czy zostanie oddana do użytku droga. 

Dariusz Chrustowicz – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – 

odpowiedział, że tak.  

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca Komisji – zapytała, do czego dokładnie 

zostały dołożone pieniądze na targowisko. 
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Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. w Opocznie – wyjaśnił, że to Spółka 

PGK dołożyła do tej inwestycji.  

W ramach zadania „Targowisko różności – przekształcenie zdegradowanego 

targowiska miejskiego w nowoczesną, multifunkcyjną przestrzeń użyteczności 

publicznej” dokonano przebudowy ul. Wąskiej, ul. Targowej, al. Sportowej w 

Opocznie wraz z przyległymi do nich placami i terenami. Wykonano: 

nawierzchnie tj. ciągi pieszo-rowerowe, powierzchnie ażurowe, zjazdy do posesji, 

miejsca parkingowe, powierzchnie asfaltowe, wykonano: wiaty handlowe, toaletę 

publiczną, dwie strefy rekreacyjno-sportowe, strefę rekreacji wodnej, elementy 

małej architektury, pomosty widokowe, oświetlenie zewnętrzne, monitoring 

zewnętrzny, ogrody wodne, nasadzenia drzew, przyłącza wodno-kanalizacyjne i 

elektroenergetyczne. Koszty poniesione przez PGK Sp. z o.o. w Opocznie to: 

9.886.066,74 zł netto (12.050.821,19 zł brutto). Wartość umowy z Gminą 

Opoczno to: 7.789.186,99 zł netto (9.580.700,00 zł brutto). Do tego zadania 

Spółka PGK dołożyła ok. 2,5 mln zł.  

 

Informacja przygotowana przez Wydz. Rolnictwa stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

Komisja przyjęła do wiadomości informację na temat realizacji zadań 

inwestycyjnych za 2024 rok i nie zgłosiła żadnych zastrzeżeń ani uwag. 

 

Ad. pkt. 5 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

Brak głosów w dyskusji.  

 

Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodnicząca podziękowała za udział w posiedzeniu, a następnie zamykając je 

zaprosiła radnych na część wyjazdową.  

 

W części wyjazdowej wzięli udział: radna Barbara Wacławiak radny Krzysztof 

Grabski, radny Marcin Dąbrowski, radny Tomasz Kopera, radny Tomasz Rurarz.  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia stacjonarnego 14.00, godzina zakończenia 

posiedzenia stacjonarnego 14.20, część wyjazdowa trwała do godz. 16.00 

 

Podczas posiedzenia wyjazdowego radni obejrzeli Stadion, nowe targowisko                       

i wyremontowany budynek na ul. Kopernika.  
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Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Wacławiak Barbara – Przewodnicząca             …………………………. 

 

2. Grabski Krzysztof - Zastępca Przewodniczącej         …………………… 

 

3. Dąbrowski Marcin – członek                                        ….………………. 

 

4. Kopera Tomasz – członek                                                ………………… 

 

5. Łuczkowski Tomasz – członek                                        ………………… 

 

6. Rurarz Tomasz – członek                                                ………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 
 

 

 


